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SOUSTŘEDĚNÍ MLADÝCH HASIČŮ 

NA RUSAVĚ 2023 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Prázdniny se blížily ke konci. Bylo pondělí 28. srpna, 17.00. My hasiči jsme čekali u obecního úřadu a nedočkavě 

jsme vyhlíželi hasičák, který nás měl odvézt na Rusavu. O pár okamžiků později už jsme stáli před penzionem u Ráztoky 
a čekali na klíče. Naše pokoje byly skromné ale pěkné. Toto soustředění jsme zahájili večeří, kde se k nám již připojili 
Veselané. Ihned poté jsme se sešli u ohně a pořádně poklábosili. Před spaním se děcka z Hrobic sešla na chodbě, 
kde probraly spoustu hlubokých myšlenek. Spousta povídání a smíchu nás provázela celou dobu. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

          Druhý den ráno jsme se vzbudili kokrháním a šli jsme na rozcvičku. V 8 hodin ráno byla snídaně. Drtivá většina 
z nás si dala kuličky s mlékem, samozřejmostí byl teplý čaj a pro chlapy párky. Následovala káva pro naše vedoucí, 
kde se vždy probral program celého dne. V 9 hodin jsme se přesunuli na hřiště, kde pro nás naši vedoucí nachystali TFA 
disciplíny. Snažili jsme se pomoci jak to šlo, jelikož Veselá má spoustu malých hasičů. Takto jsme strávili celé 
dopoledne. Po obědě jsme šli na pokoje a všichni Hrobičani zcela vyčerpáni usnuli. Odpoledne jsme se bavili střílením 
ze vzduchovek. Všichni jsme si mysleli, že jsou pokažené, protože se nám nešlo strefit. Opak byl bohužel pravdou. 
Vedoucí z Veselé nám byli nápomocni a všichni jsme nakonec sestřelili připravené terče. Později jsme šli hrát 
přehazovanou na mokrý písek, kde se perfektně skákalo pro míč. Večer jsme zapařili před penzionem s Rosťou a dalšími 
hasiči z Veselé. Potom jsme chvilku poseděli na chodbě a šli jsme do postele. 
Středeční ráno jsme vstávali už trochu s potížemi. Ale rozcvičku jsme zvládli i s kapkami deště v zádech. Po snídani jsme 
se přesunuli před penzion. Vedoucí nám připravili vědomostní hry. Po skupinkách nás pouštěli na schodiště, 
kde se nacházely různé otázky. Odpovědi jsme psali na papír, a nakonec nám vyšla tajenka. Strýc Šíma přizval i náhodné 
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kolemjdoucí, ať si to zkusí. Bylo to celkem povedené dopoledne. Po obědě jsme opět „vytuhnuli“ na pokoji. Probudili 
jsme se se zjištěním, že už dávno probíhá zdravověda v jídelně. Rychle jsme se tam vydali. Učili nás, jak správně 
ofačovat zraněné zápěstí s větou „Pozor na zámeček!“. Poté jsme hráli AZ kvíz ve dvou náhodně vybraných týmech. 

To již bylo těžší, jelikož některé otázky byly zapeklité. Jak jsme dohráli, rozhodli jsme se jít na „krátkou“ procházku 
k místní přehradě. Dohodli jsme se, že s tetou Joli to příští rok přeplaveme. Na zpáteční cestě nás doprovázel deštík. 
Což pro nás není žádný problém. Když se setmělo, seděli jsme všichni v jídelně a sledovali film Jumanji a současně jsme 
po dvojicích odcházeli na hrůzostrašnou stezku odvahy. Všechny nás velice vyděsila, i když bychom šli klidně znova. 
Potom jsme uklidili jídelnu a zapnuli písničky. A šlo sa znova pařit. Jak to skončilo, tak jsme šli kvůli naší únavě rovnou 
spát. 

Poslední ráno jsme vstali a jako každý den jsme se rozcvičili a posnídali. Tentokrát na nás nečekala žádná 
aktivita, ale jen nudné balení. Uklidili jsme pokoje, naházeli jsme tašky do auta a jelo se domů. Celé čtyři dny byly super 
a tímto chceme poděkovat nejen hasičům z Veselé, kteří si s námi užili soustředění, ale i našim skvělým vedoucím 
za trpělivost, snahu a jejich volný čas, který nám věnují.  

Veronika Hanáková, Kateřina Hanáková, Karolína Hanáčková 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

    
 
 
 

3 



SPORTOVNÍ ODPOLEDNE 

 Hasiči využili pěkného počasí a uspořádali v sobotu 9.září ukončení sportovní sezony na hřišti za školkou. Čekalo 
je ještě několik hasičských soutěží, ale bylo potřeba využít nejen počasí, ale i volný termín. V sobotu v odpoledních 
hodinách se postupně scházeli hasiči a jejich příznivci ve věkovém rozpětí 3 až 70+let. Hasiči se postarali o jídlo a pití 
a každý přinesl nějakou tu dobrotu. Na stolech se objevilo postupně sladké i slané pečivo, cukrovinky a nechybělo ani 
ovoce. To se již rozběhla aktivita na obou hřištích. Hrála se přehazovaná, nohejbal a soutěžily i ty nejmenší děti. Na obou 
hřištích bylo vidět, že mezi dospělými jde o zdravou rivalitu, ale zahanbit se nenechaly ani děti. V přestávkách nebyla 
nouze o bohaté občerstvení. S přicházejícím podvečerem zápolení skončilo, ale zábava pokračovala dál. Bylo si 
co povídat, zážitky z dovolené, radosti a strasti v rodinách a probíral se i začínající školní rok. Příjemné sportovní 
odpoledne je odměnou hasičům a všem, kteří jim po celý rok pomáhají. Děkujeme.   
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KLUB MAMINEK HROBICE 
 

Nově vzniklý Klub maminek zve nové maminky a malé kamarády do klubíku. Scházíme 
se každou středu od 9.30 do 11.00 hod na Obecním úřadě ve 2. patře vedle knihovny. Zde si 
hrajeme, tvoříme nebo chodíme na procházky či výlety. Rády bychom obohatily klubík o nové 
maminky a jejich děti a strávily zde hezké společné chvíle při kafíčku a plánování dalších akcí.  

 
Přijďte mezi nás. Jsme i na Facebooku – Klub maminek Hrobice.  
 

Jsme otevřené i vašim nápadům a doufáme, že se nám podaří stmelit hrobické rodiny a vytvořit přátelství třeba 
i na celý život. 
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POHLED DO HISTORIE NAŠÍ OBCE 
 
 

str. 82 
 

Okrsková požární soutěž 
 

Požárníci dostali za úkol uspořádat okrskové cvičení a to si vyžádalo vybudování podia, různé úpravy tanečního 
parketu. Nebylo to té doby pořádat žádné akce. Dřívější podium pro muzikanty bylo dřevěné, bývalý taneční parket. 
Velké úsilí bylo třeba vynaložit na úpravu celého prostoru pro tuto akci. V rohu hřiště byl vybudován vodní zdroj 
ze skruží a pokryt betonovými deskami, které vytvořily základnu pro stroj. Celý srovnaný prostor pro hřiště má jílovitý 
nepropustný podklad. Za nepříznivého počasí je terén nezpůsobilý. Brigádnicky bylo položeno přes 300 metrů drenáží. 
Ty byly zasypány kamennou drtí, aby byly propustné. Na plochu hřiště bylo navezeno 15 aut škváry a 4 auta 
slévárenského písku. Tak se podařilo uvést terén do způsobilosti. Mezi tím se kopalo a betonovalo podium o rozměrech 
12 x 6 m. Na základ bylo položeno 40 PZ desek. V letošním roce byly stanoveny nové propozice – požárnický sport. 
To znamenalo vyrobit řadu dřevěných překážek. Souběžně s těmito pracemi se připravovala dvě družstva, muži a žáci. 
Navíc se museli seznámit s úplně novými propozicemi. 24. července bylo vše připraveno a od rána se začaly sjíždět první 
požární vozy.  
 

str. 83 
 

Účastnilo se celkem 21 družstev 9. okrsku spolu s rozhodčími a funkcionáři. Pěkné počasí přilákalo řadu diváků. 
Organizačně byla soutěž dobře připravena, jak vyplynulo ze slov hostů, včetně předsedy okresního výboru. Padl zde 
i názor na to, aby se zde zřídilo stálé cvičiště pro požárníky celého okrsku. Vlastní soutěž trpěla nedostatkem zkušeností 
rozhodčích komisí. Doplatili na to naši žáci, kteří soutěžili jako první. Rozhodčí je hodnotili přísně. S přibývajícím časem 
tolerovali přestupky, za které by měla být diskvalifikace. Žáci skončili na čtvrtém místě a muži ačkoliv mněli nejrychlejší 
útok byli 5. Doplatili na neutaženou savici. Po zhodnocení a rozdělení cen následovala taneční zábava. 
 

Sloučení MNV 
 

16. února započala první jednání o sloučení obce do většího integrovaného celku. MNV Hrobice se více klonilo 
k alternativě Hvozdná, Hrobice, Ostrata, Veliková. Středisko mělo být v Ostratě, což těžce nesla Hvozdná. Během roku 
se tato koncepce rozpadla. Veliková a Ostrata požádaly o připojení ke Gottwaldovu. Hvozdná zůstala sama . Hrobice 
nakonec také. 27.7.79 byl na schůzi pléna MNV Hrobice se Slušovicemi. 
 

str. 84 
 

Návrh byl plénem vzat na vědomí, že od 1.1.1980. vstoupí v platnost. 9. listopadu byla veřejná schůze na které byla 
celá problematika znovu projednána. Datum 1.1.80 byl pevně stanoven jako konečný pro MNV. Dále to bude jenom 
občanský výbor. Jednotliví poslanci NF budou pracovat v jednotlivých komisích ve Slušovicích. 
 

Akce „Z“ stavby 
 

V akci Z pokračovala stavba víceúčelové budovy na Dubíčku. Pokračovaly vesměs řemeslnické práce. Dělaly se 
vnitřní omítky, elektrická instalace, zabudovaly se okna. Mělo se dělat ústřední topení, které dodavatelský podnik odsunul 
na rok 1980. Brigádnicky bylo zakryto podium u tanečního parketu se dvěma prodejními stánky. Stavby rodinných 
domků letos zahájili Bobálová Dana (na točně) a Červenka u MNV. O stavební povolení nebo přípravu na stavbu 
rodinného domku se ucházeli Holík Josef ml. č. 15 Štefka A., Huňa M. a Kužela Josef. 
 

Úprava silnic 
 

V Nových Dvorech započaly práce na zkratce ze zatáčky u Škubicového přes mlýnský náhon k zatáčce u bývalého 
panského dvora, nyní objektu JZD. Pod soutokem Dřevnice a Trnávky se započala stavba jednoho mostu, který měl 
nahradit oba mosty dřevěné na cestě do Trnavy a na Bílou Hlínu. 
 

Založení ČOZS 
 

17.dubna se konala v místnosti MNV schůze ve věci založení organizace zahrádkářů. Bylo dohodnuto, že 22.4.79 
bude ustavující schůze. Zakládající schůze se konala 6. ledna na MNV. Do výboru byli zvoleni Přívara Fr., Holík Al. 91, 
Březík V., Holík Milan, Mašláň Bohumil, Čuřík E., Ulrich Fr., Holík Al. 9. června bylo radou MNV projednáno předání 
promítačky na PS. Organizace ČOZS odkoupila od MNV auto S5T a bagr. Dále byla převedena kůlna za MNV 
a Jednotou. Od 1. listopadu auto a bagr přešlo do vlastnictví ČOZS v ceně 12000 Kč. Členové se na tuto cenu složili. 
 

Taneční zábavy 
 

Na výletišti Dubíček byly uspořádány celkem tři taneční zábavy. Dvakrát SSM a jednou Myslivci. 
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str. 85 
 

Agro – team 
 

V uprázdněných prostorách dílen JZD v naší obci byl umístněn Agro-team JZD Slušovice. V letošním roce se stal 
Agro-team vítězem Barum-rallye. Posádka Pavlík – Hlávka se celkově umístnila druhá. 
 

LMS 
 

Myslivecká společnost pokračovala v budování a vysazování remízků pro zvěř. Poslední hony byly velmi chudé 
na úlovky. Hlavně zajíců a bažantů je málo. Na Zádraží se drží malé stádo koroptví. Chemické postřiky a nedostatek 
úkrytů na velkých lánech vykonaly své. Budované remízky podél potůčků v Grégrově žlebě a na Podevsí by měly zlepšit 
podmínky pro zvěř.  
 

str. 86 
 

Včelaři 
 

Chemické postřiky působí negativně také na včelstvo. Rovněž včelaři se snaží zlepšit životní podmínky včelstev. 
Zakoupili na 2000 vrbových sázenek ve výzkumném ústavu v Kostelanech. Druhy volili tak, aby kvetly postupně od jara 
do podzimu. Brigádnicky je zasadili v Grégrově žlebě. 
 

Úpravy veřejného prostranství 
 

V akci na zvelebení obce bylo upraveno prostranství na dolním konci a vysázeno keři. Podobně bylo upraveno 
již dříve prostranství před pohostinstvím. Třetí prostranství u kapličky čeká na úpravu. Vchod do kaple byl předělán 
na opačnou stranu od silnice. Členové lidové strany vybudovali zítku a železný plot. Na prostranství byla skládka drti, 
a tak se nedala provést úprava. Drť bude použita na cestu na záhumení, která má svést část dopravy JZD mimo obec. 
Při sklizni kukuřice bývá na veřejných cestách v obci silný nános bláta. 
 

Zájezd kulturní komise 
 

V září uspořádala kulturní a sociální komise zájezd pro důchodce do zámku Náměšť na Hané a Kroměříže 
s návštěvou květné zahrady. V Kroměříži byl rovněž společný oběd. Důchodcům se zájezd velmi líbil i počasí bylo 
pěkné.  
 

Výroční schůze 
 

Konec roku jako vždy nese výroční členské schůze jednotlivých organizací. Konala se také poslední slavnostní 
schůze MNV na Renetě v N. Dvorech. Přítomen byl i předseda MNV Slušovice s. Grecman. Od 1.1.80 vstoupí v platnost 
integrace. 
 

str. 87 
 

Sbor pro občanské záležitosti 
 

Úspěšně se rozvíjela činnost Sboru pro občanské záležitosti. Svými relacemi v rozhlase ku příležitosti kulatého 
jubilea občanů si získal oblibu u občanů. Sbor provádí rozloučení s občany při pohřbech. Jednou za rok se provádí 
v místnosti MNV slavnostní vítání občánků. 
 

Školka 
 

V letošním roce byla naše školka plně vytížena. Na všechny uchazeče se nedostalo a byla z toho i zlá krev mezi 
maminkami. Bylo poukazováno na to, že se berou děti z Velikové a z Hrobic ne. V minulosti, když hrozilo uzavření 
školky pro nedostatek dětí, přibraly se děti z Velikové. Tíživou situaci řešila kult. a sociální komise. Komise doporučila 
několik různých opatření, prováděla i výběr dětí. Situaci nevyřešila ani inspektorka ONV. Situace se nakonec vyřešila tak, 
že se vzal nadpočet dětí, když předpokládaný počet o něco poklesl. Od září odešla ředitelka školky Křenová Vlasta 
(Vinklárková) a ředitelkou se stala Smejkalová M. z Gottwaldova. V roce 1980 uplyne 90 let od založení místní školy. 
Jejími učebnami prošlo několik generací našich občanů. Škola své poslání v rámci integrace skončila. Od září 1980 
dostane novou funkci. Bude sloužit jako školka pro 60 dětí. Nynější mateřská škola v budově MNV má za sebou 16 let 
provozu. Při reorganizaci v roce 1980 bude včleněna do nové školky v budově školy. Pokusím se v krátkosti shrnout její 
krátkou historii. 
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„Obec Hrobice – KRONIKA – osada Nové Dvory" (strany 82 až 87), Přepis těchto stránek je doslovný. 
V příštím zpravodaji budu ve výpisech z kroniky pokračovat - Zdeněk Kužela 

 



Ing. Pavel Elšík 
Ředitel MAS Vizovicko a Slušovicko, o.p.s. 
 

Dětské a workout hřiště na Dubíčku, Hrobice

SLYŠELI JSTE NĚKDY O MAS 
A MIKROREGIONU SLUŠOVICKO? 
 

Pane Elšíku, vysvětlete nám prosím, co je to MAS a Mikroregion 
Slušovicko?  
 

Místní akční skupina, zkráceně MAS, je společenstvím lidí, neziskových 
organizací, podnikatelů a v našem případě 21 obcí, které spolupracují 
na zlepšení života ve venkovských oblastech. Naše MAS zahrnuje Mikroregion 
Slušovicko a Vizovicko. 
 

Mikroregion Slušovicko sdružuje celkem 12 obcí (viz mapa). Jedná se 
o obce Březová, Dešná, Hrobice, Hvozdná, Neubuz, Ostrata, Podkopná Lhota, 
Slušovice, Trnava, Veselá, Všemina a Kašava. Hlavním centrem regionu jsou 
Slušovice. 
 
Proč vznikly tyto MAS v jednotlivých krajích? 
 

Hlavním důvodem pro vznik MAS tedy bylo přispět k udržitelnému 
rozvoji venkova. Jedním ze způsobů, jak dosáhnout rozvoje, je využití dotací 

z evropských fondů.Naše MAS působí na území 21 obcí včetně Hrobic (viz mapa) a za uplynulých 7 let jsme podpořili 
téměř 120 projektů obcí, zemědělců, podnikatelů, spolků apod. Mezi tyto projekty byla rozdělena dotace převyšující 
částku 43 mil. Kč. 
 
Je pro obce výhodné být členy MAS? Proč? 
 

Nejen pro obce, ale i pro další subjekty 
je výhodné být členem MAS. Aktuálně máme 
71 partnerů, přičemž každý z nich má možnost 
aktivně se podílet na rozhodování o tom, jak budou 
využity přidělené finanční prostředky a jaké typy 
projektů budou podporovány. Členové dostávají také 
pravidelné a včasné informace o plánovaných 
dotačních možnostech, což představuje významný 
faktor při podpoře projektů. Neméně důležitou 
výhodou je také možnost spolupráce a sdílení 
s jinými obcemi a organizacemi.  

Nutno říci, že bez členů a jejich aktivního 
přístupu by MAS nemohla existovat, proto si vážíme 
každého, kdo má chuť podílet se na rozvoji 
Vizovicka a Slušovicka.  
 
Jaké projekty v našem okolí Hrobic jste realizovali? 
 

Z projektů, na kterých jsme s obcí spolupracovali lze zmínit například 
- dětské a workout hřiště na Dubíčku, které bylo podpořeno dotací z Ministerstva pro místní rozvoj, 
- obnovu křížů, která byla realizována s finančním příspěvkem od Ministerstva zemědělství 
- nebo výsadbu zeleně, která získala dotaci z Operačního programu životní prostředí. 

Zároveň spolupracujeme také s mateřskou školou, které jsme v minulosti poskytli finance na nákup pomůcek nebo 
vzdělávacích programů pro děti. 
 
Jaké projekty jsou aktuálně v řešení do budoucna? 
 

Velkým tématem je v současné době energetika a snižování energetické náročnosti budov a využívání 
obnovitelných zdrojů energie. Stálou problematikou je také rozvoj technické infrastruktury, kam spadají především 
rekonstrukce místních komunikací a chodníků, modernizace vodovodů a kanalizace nebo investice do veřejných budov. 
Nemělo by se rovněž zapomínat na podporu komunitního života a vzájemných vztahů mezi lidmi, protože právě lidé 
vytvářejí z obcí místa, kde se cítíme jako doma. 
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Můžete prosím říci, jak přímo podporujete komunitní život v obcích? (např. seniory v obcích) 
 

V rámci projektu připravuje MAS také aktivity pro seniory. Zaměří se na prevenci zapomínání, na tzv. kognitivní 
trénink, který procvičuje paměť, pozornost, řešení problémů, koncentraci či vnímání.  
 

Tato aktivita bude představena paní Mgr. Veronikou Malinovou na setkání seniorů 4. 11. 2023. Součástí setkání 
bude také představení projektu a sepisování vzpomínek místních pamětníků. 
 
Jaké akce v našem okolí pravidelně pořádáte? 
 

Největší akcí, kterou jako MAS organizujeme je Svatomartinský trh. Letos se uskuteční již po třinácté a konat 
se bude 11. listopadu na zámku ve Vizovicích.  
 
Může se na vás obrátit i řadový občan, nebo jste podporou pouze pro vedení obcí? 
 

Přestože se na nás nejčastěji obrací zástupci obcí, je MASka otevřená pro všechny, kteří by mohli potřebovat naši 
pomoc a podporu.  
 
Pokud potřebuje vaši pomoc řadový občan, co většinou s nimi řešíte? 
 

Největším tématem jsou energetické úspory, proto se na nás občané obrací s žádostí o pomoc s vyřízením dotace 
z programu Nová zelená úsporám Light nebo Kotlíkových dotací. Těchto služeb, které poskytujeme zdarma, již využilo 
také několik občanů z Hrobic. 
 
Sídlo a kancelář MAS:   
 

Vizovice (Masarykovo nám. 650) v 1. patře nad Restaurací Retro. Jsme také aktivní na sociálních sítích 
Facebook a Instagram, Youtube. 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
Eva Krmášková 

    
 
 

 

Mapa a logo Mikroregion Slušovicko 
+ na mapě chybí Kašava 

www.masvas.cz 

+ Kašava 
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Působnost MAS = 21 obcí 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
   
 

 

 
    
 
 

 

10 



 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

11 

ZE  ZÁPISŮ  ZASEDÁNÍ  ZASTUPITELSTVA  OBCE  
 

3/2023 - 12.7.2023  
 

K bodu 1 
Na zastupitelstvo obce přišel pan Ing. Škrabal, aby přednesl a více objasnil zastupitelům navrhované řešení výstavby chodníku 
ve středu obce a na konci obce (před č.p.49) s napojením na druhou stranu vozovky. 
Jedná se o dva řešené úseky. Ve středu obce bude chodník veden středem stávajícího parčíku tak, aby se vyhnul hydrantu a byl 
co v nejmenším sklonu. Chodník bude po 7m (přecházení komunikace v  křižovatce) navazovat na nově vybudovaný chodník. 
V prostoru se vytvoří nové zelené plochy a jedno parkovací místo. 
Druhý úsek se týká lokality na konci obce ve směru Velíková. Jedná se o prodloužení stávajícího chodníku, až po dům s č.p. 49, 
kde bude napojen na druhou stranu vozovky. Nebude se jednat o přechod pro chodce, ale  bude zde místo určené k přecházení. 
Usnesení č.1/3/2023 - ZO schválilo (7 členů ZO pro) řešení situace dle navrhované dokumentace, (2 členové ZO se zdrželi: 
p. Červenková, p. Krampla) 
 

K bodu 2 
ZO projednalo výši nájemného v obecních bytech. Starosta obce informoval o výši nájemného v okolních obcích (městech). 
Od nového roku je nájemné ve Slušovicích 80,- Kč/m2, Vizovicich 70,- Kč/m2, sociální byty, které nově postavili v Neubuzi 
a Veselé max. 57,- Kč/m2 (ale po uplynutí udržitelnosti dotačního projektu budou tuto částku zvedat). V našich bytech máme 
nájemné 50,- Kč/m2 (usnesení č.6/6/2016 ze dne 14. 11. 2016) a to nejsou sociální byty. Průměrné nájemné v rámci realit. 
kanceláří je 100 - 120,- Kč/m2. Dále bylo zmíněno, že často bývají úmyslně zaklínovány vchodové dveře v bytové části budovy 
OÚ (dveře byly zničeny, musely se nechat opravit), a také dochází k úniku tepla a ochlazování budovy. Pan starosta taky 
informoval ZO, že se vybudovala klimatizace v bytě na Okále, a také se vyměnilo měřící zařízení na rozpočítávání spotřeby tepla 
v jednotlivých bytech.  
Usnesení č.2/3/2023 - ZO schválilo (9 členů pro) zvýšení nájemného od roku 2024 v obecních bytech o 20%, tedy na částku 
60 Kč/m2. 
 

K bodu 3 
Starosta obce seznámil ZO s nastalou situací při realizaci plánovaného projektu zvětšení dlážděné plochy a její zastřešení v areálu 
na Dubíčku, které se projednávalo na jednom z minulých zasedání ZO. Na SÚ nám bylo řečeno, že pro povolení budeme 
potřebovat mimo jiné vyjádření hasičů a hygieny. Z toho důvodu bude potřeba nechat dodatečně vybudovat jímku ke stávajícím 
toaletám. Pan Krampla slíbil, že nechá zpracovat cenovou nabídku potřebných dokumentů (požárně-bezpečnostní řešení stavby, 
souhlasy příslušných orgánů – hygiena, hasiči …). 
Usnesení č.3/3/2023 - ZO schválilo (9 členů pro) zpracovat projekt (p. Ing. Krampla) a vybudovat odpadní jímku v areálu 
na Dubíčku. 
 

K bodu 4 
ZO projednalo rozpočtové opatření č.2  
Usnesení č. 4/3/2023 - ZO schválilo (9 členů pro) rozpočtové opatření č.2  (viz. Příloha) 
 

K bodu 5 
    a) Starosta obce seznámil přítomné s žádostí o finanční příspěvek z rozpočtu obce Hrobice. 
ZO projednalo žádost Společnost pro ranou péči, pobočka pro zrak Olomouc 
Usnesení č. 5/3/2023 - ZO neschválilo (9 členů ZO pro) žádost o finanční příspěvek pro: 
Společnost pro ranou péči, pobočka pro zrak Olomouc  
    b) Pan Kopřiva požádal ZO, aby mu byla udělena plná moc při jednání ohledně dopravně – bezpečnostních záležitostí obce. 
Rád by oslovil jménem obce dopravní Policii ČR, aby se v obci měřila rychlost automobilů v rozsahu 2x za měsíc. Při měření, 
které proběhlo v zimním období, bylo zjištěno, že zhruba každé druhé auto překračuje povolenou rychlost v obci. Pan starosta 
ještě navrhl, že by nebylo špatné nechat udělat nové měření v letním období. 
Usnesení č. 6/3/2023 - ZO schválilo (9 členů pro) udělení plné moci panu Petrovi Kopřivovi ve vyřizování dopravně- 
bezpečnostních záležitostí v obci Hrobice. 
Usnesení č. 7/3/2023 - ZO schválilo (9 členů pro) požádat DIPČR o měření rychlosti automobilů v obci 2x za měsíc. 
    c) Paní Ludmila Červenková seznámila ZO s plánovanými akcemi v obci Hrobice na druhou polovinu tohoto roku. Je v plánu 
zájezd do termálních lázní Györ v termínu 21.10.2023, Mše svatá u kaple 17.9.2023. 
ZO vzalo na vědomí 
    d) Dále pan Zdeněk Kužela připomenul ZO, že v příštím roce, uplyne 30 let od postavení naší kaple. Bylo by pěkné, 
tuto významnou událost spojit i s menší oslavou. 
ZO vzalo na vědomí 
    e) Paní Eva Krmášková se zmínila, že by bylo pěkné, nechat umístit nějakou odpočinkovou lavičku před bývalým Biem 
směrem na Březovou. Tento směr je pravidelným místem k procházkám občanů z obce. 
Dále navrhla, aby  obec nechala udělat panoramatickou mapu u vyhlídky za obcí, kde je krásný výhled na Vizovické hory.  
ZO vzalo na vědomí. 
 



 

 ✦ 4.listopadu – Setkání starších spoluobčanů   ✦ 25.listopadu – Zájezd – Prohlídka vánoční Vídně  
 ✦ 1.prosince – Rozsvěcování vánočního stromečku  ✦ 15.prosince – Výroční valná hromada SDH Hrobice 
 

 

 
 
 
 
 

 
 
 

  
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

MŠE U KAPLE 
Již mnoho let se občané Hrobic setkávají při 

tradiční mši u kaple Panny Marie Sedmibolestné, 
kterou i letos sloužil farář římskokatolické farnosti 
Slušovice o. Lukáš Jambor. Stalo se tak v neděli 
dopoledne 19. září. Každým rokem se čeká, jaké 
bude počasí, přece jen se jedná o září. Avšak počasí 
nezklamalo, nevyplnila se ani předpověď s přeháň-
kami. Celou mši doprovázela dechová hudba ve složení dvě trumpety, dvě baskřídlovky, dva pozouny, tuba a buben. 
Během mše se také vybíralo tzv. „do zvonečku“ ve prospěch farnosti a vybralo se krásných 10700,- Kč. Za dary věřícím 
děkujeme. 

Po mši se i letos o. Jambor s muzikanty vydali na oběd do místního hostince, kde se ještě chvíli vyhrávalo. Zmiňme 
ještě, že v roce 2024 se u kaple uskuteční mše, která bude něčím výjimečná. Bude to totiž třicet let od vybudování 
a vysvěcení nynější kaple, která nahradila původní, velmi malou.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

   
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

HROBICKÝ ZPRAVODAJ  - informační zpravodaj obce Hrobice - vychází nepravidelně - Ročník XXI , číslo 3, ŘÍJEN 2023 
redakce a zpracování: Zdeněk Kužela, Milan Štefka 

tiskne: Zdeněk Hrbáček 
vydal: Obecní úřad Hrobice ve spolupráci s kulturně - školskou komisí. 

kontakt:  Obecní úřad Hrobice, Hrobice 92, p. Slušovice 763 15, IČO 00568571 
tel./fax: 57 798 33 06, internet: www.hrobice.cz, e-mail: hrobice@avonet.cz 

neprošlo jazykovou úpravou                N E P R O D E J N É                registrační číslo:   MK ČR E 14615 
 

Upozornění: Kdo nechce být uváděn ve společenské rubrice, nahlaste svůj nesouhlas na obecním úřadě. 

Naši jubilanti listopad – prosinec 2023 
 

Flórová Marie     88 let 
Mašláň Bohumil    82 let 
Březík Václav     82 let 
Mudříková Josefa    80 let 
Nedbálková Marie    80 let 
Daněk František    75 let 
Šťovíčková Marie    70 let 
Horák Petr     70 let 
Huňa Zdeněk     65 let 
Chmelař Radomír    65 let 
Pempuš Zdenko    60 let 
Vyoralová Sylva    60 let 
 

Všem jubilantům srdečně blahopřejeme 
 

PŘIPRAVOVANÉ AKCE  

Občané nově přihlášení k trvalému pobytu 
 

Kupec Josef    Čecháková Markéta  
Kupec Josef    Výstřela Vladimír  
Kupcová Denisa  Kytlica Mirek  

Úmrtí 
 

Čuříková Ladislava  
Čest její památce 

 

Občané odhlášení z trvalého pobytu 
 

Zedek Stanislav   Zimmermannová Eva 
Hrošová Eva 



 

NEBEZPEČNÝ ODPAD 
 

VĚNUJME POZORNOST SPRÁVNÉMU TŘÍDĚNÍ ODPADŮ 
 

Pravidelně se setkáváme, že svozová 
společnost při odvozu nebezpečného 
odpadu zanechá na místě spoustu odpadu, 
který zde nepatří. Nachází se zde plasty 
dřevo, kovy a spousta dalšího odpadu. Mezi 
nebezpečné odpady patří barvy, lepidla, 
rozpouštědla, oleje, pesticidy, léky a domácí 
chemikálie. Nebezpečnými vlastnostmi 
jsou: toxicita, karcinogenita, mutagenita, infekčnost, ekotoxicita, výbušnost, hořlavost, uvolňování toxických plynů 
a  další podobné vlastnosti. Rozhodně je neodkládejme do nádob na směsný odpad. Podobné zkušenosti jsou 
i při odevzdávání bio odpadu. Nacházíme zde kameny, beton, staré hadry, není to nádoba na směsný odpad ! 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
    
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
  
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

    
 
 
 
 

příloha – Hrobický zpravodaj Říjen 2023 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
    
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

  
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

  
 
 
 
 
 
 

    
 
 
 
 

 

příloha – Hrobický zpravodaj Říjen 2023 
 


